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Przez wiele lat czekali na tę inwestycję. Z myślą o
bezpieczeństwie dzieci!

Mieszkańcy Bogucic Drugich w powiecie pińczowskim przez wiele lat zmagali się z
brakiem chodnika, a co za tym idzie bezpiecznego przejścia, szczególnie dla dzieci.
Długo oczekiwana inwestycja to już fakt. Szeroka jezdnia, bezpieczne chodniki oraz
wyremontowane zjazdy do posesji. W maju zakończyła się przebudowa blisko
dwukilometrowego odcinka drogi wojewódzkiej 767 przebiegającej przez
miejscowość. W spotkaniu podsumowującym jej zakończenie wziął udział członek
Zarządu Województwa Świętokrzyskiego Mariusz Gosek.

 

Bogucice Drugie położone są w ciągu drogi wojewódzkiej 767 Pińczów – Busko Zdrój. – To
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trasa o dużym natężeniu ruchu, także samochodów ciężarowych. Brak chodnika i
konieczność poruszania się wąskim pasem pobocza, tuż przy ruchliwej drodze, stanowiły
niebezpieczeństwo, szczególnie dla dzieci chodzących do pobliskiej szkoły – podkreśliła
Bogumiła Biała, dyrektor Zespołu Szkolno-Przedszkolnego w Bogucicach Pierwszych.

Po wieloletnich staraniach mieszkańców oraz władz lokalnych w grudniu 2018 roku
rozpoczęła się przebudowa drogi. W ramach prac jezdnia została poszerzona, powstały
zatoki autobusowe, zjazdy do posesji, odwodnienie oraz wyczekiwany chodnik. Wartość prac
to ponad 2 miliony 800 tysięcy złotych.

Biorący udział w spotkaniu z mieszkańcami senator RP Jacek Włosowicz, podkreślił
znaczenie inwestycji na drogach lokalnych dla rozwoju południowej części województwa
świętokrzyskiego.
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